
1 
 

Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 11/2025 

z XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 24 kwietnia 2025 roku 

  
Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:59 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki – do godz.17:25 
5. Jacek Krużołek – do godz. 17:10 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga – do godz. 17:10 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko – do godz. 17:15 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan – do godz.17:25 
21. Anna Żertka  
 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości 

oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2025 roku (druk nr 208). 
6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok (druk nr 201). 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za 2024 rok (druk nr 205). 
8. Analiza i ocena całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w 2024 roku (druk nr 207). 
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" za 2024 rok (druk 

nr 199). 
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10. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2024 rok (druk nr 200). 

11. Informacja o planowanych na rok 2025 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg (druk nr 206). 

12. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2024 rok (druk nr 203). 
13. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów (druk nr 204). 
14. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla 
Bładnic", "Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla 
Kowali", "Zasłużony/a dla Międzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a 
dla Pierśćca", "Zasłużony/a dla Pogórza", "Zasłużony/a dla Wiślicy", "Zasłużony/a 
dla Skoczowa" (druk nr 211). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 
udzielanych z budżetu Gminy Skoczów dla publicznych i niepublicznych: szkół, 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 
wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 
niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk nr 212). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/604/2024 z dnia 28 lutego 
2024r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania 
dotacji celowej z budżetu Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany 
źródła ciepła w budynkach mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów 
(druk nr 217). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/98/2025 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 13 lutego 2025r., w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
(druk nr 216). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk 
nr 209). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2024r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 210). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk 
nr 219). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 
w Nowej Wsi w gminie Kęty (druk nr 218). 

15. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
17. Sprawy organizacyjne. 
18. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

 

ad.1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Rajmunda Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Piotra Hanzla, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych, 
Sołtysów, Przewodniczących Rad Osiedli oraz internautów. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 
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ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że została przedłożona autopoprawka do druku nr 210 

– projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 

18 grudnia 2024r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skoczów 

na lata 2025-2035. 

Zaproponowała, by wprowadzić do porządku obrad sesji:   
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk nr 219) – w 
pkt 14 ppkt 7, 
- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Nowej Wsi 
w gminie Kęty (druk nr 218) – w pkt 14 ppkt 8. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany 
porządku obrad sesji – nie zgłoszono.  
 
Kolejno poddała pod głosowanie porządek obrad sesji z zaproponowanymi do wprowadzenia 
projektami uchwał. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 

 
NIEOBECNI (1) 
Mirosław Sitko 
 
Porządek obrad XI sesji został przyjęty jak wyżej. 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z X sesji. Wobec braku 

poddała go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 

 
NIEOBECNI (1) 
Mirosław Sitko 

 
Protokół z X sesji został przyjęty ja wyżej. 
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ad.4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2025 roku (druk nr 208). 
 
Rada przyjęła Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2025 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok (druk nr 201). 
 
Przedstawiła Dyrektor OPS Edyta Godziek. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok – stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za 2024 rok (druk nr 205). 
 
Przedstawiła Dyrektor OPS Edyta Godziek. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – materiał został przyjęty przez komisję. 
 
Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za 2024 rok – stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.8. Analiza i ocena całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w 2024 roku (druk nr 207). 
 
Przedstawił Dyrektor SOSiR Zbigniew Gil. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – materiał został przyjęty przez komisję. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła materiał na 
druku nr 207. 
 
Rada przyjęła analizę i ocenę całokształtu funkcjonowania Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w 2024 roku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" za 2024 rok (druk 
nr 199). 
 
Przedstawiła w formie multimedialnej (film) Dyrektor MCK „Integrator” Julia Raszka. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła 
sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" za 2024 
rok – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.10. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2024 rok (druk nr 200). 
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Przedstawił Dyrektor MZD Zbigniew Malec. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, polityki Finansowej i Administracji – 
komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2024 rok – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.11. Informacja o planowanych na rok 2025 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg (druk nr 206). 
 
Przedstawił Dyrektor MZD Zbigniew Malec. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o planowanych na rok 2025 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez Miejski Zarząd Dróg – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.12. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2024 rok (druk nr 203). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, polityki Finansowej i Administracji – 
komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2024 rok – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.13. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów (druk nr 204). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, polityki Finansowej i Administracji – 
komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów – stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 14 porządku obrad sesji – 
Wiceprzewodniczącemu Rady Markowi Żagan. 
 
ad.14. Podjęcie uchwał: 
 
1)Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", 
"Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", 
"Zasłużony/a dla Międzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", 
"Zasłużony/a dla Pogórza", "Zasłużony/a dla Wiślicy", "Zasłużony/a dla Skoczowa" (druk nr 
211). 
 

Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz.  
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Poinformowała, że zgodnie z regulaminem określającym zasady nadawania honorowych 
tytułów „Zasłużony/a dla Skoczowa”, „Zasłużony/a dla Bładnic”, „Zasłużony/a dla Harbutowic”, 
„Zasłużony/a dla Kiczyc”, „Zasłużony/a dla Kowali”, „Zasłużony/a dla Międzyświecia”, 
„Zasłużony/a dla Ochab”, „Zasłużony/a dla Pierśćca”, „Zasłużony/a dla Pogórza”, „Zasłużony/a 
dla Wilamowic”, „Zasłużony/a dla Wiślicy”, przyjętym uchwałą Rady Miejskiej Skoczowa nr 
XXXVII/442/2022 z dnia 29 czerwca 2022 roku, do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynęło 
11 wniosków; po jednym wniosku w sołectwach: Bładnice, Harbutowice, Kiczyce, Kowale, 
Międzyświeć, Ochaby, Pierściec, Pogórze, Wiślica, a także dwa wnioski o przyznanie tytułu 
„Zasłużony dla Skoczowa”. Wszystkie wnioski spełniały wymagania formalne określone 
w regulaminie. Projekt uchwały wraz z wnioskami został skierowany pod obrady Komisji 
Regulaminowej, gdzie został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
 

Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała, że odbędą się dwa głosowania: pierwsze – w 
sprawie wyboru kandydata do honorowego tytułu „Zasłużony dla Skoczowa”, drugie – 
głosowanie projektu uchwały z wybranym kandydatem do tytułu „Zasłużony dla Skoczowa”. 
 
1.Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór kandydata do honorowego tytułu: 
"Zasłużony dla Skoczowa". 
 
Wyniki głosowania: 
JANUSZ MACURA - TAK: 20, NIE: 0 
ŁUKASZ ORSZULIK - TAK: 0, NIE: 5, WSTRZYMAŁO SIĘ: 15 
BRAK GŁOSU - 0 
NIEOBECNI – 1 
 
Wyniki imienne: 
JANUSZ MACURA (20) 
Zdzisław Baranowski (TAK), Maria Brodniewicz (TAK), Wincenty Ciupka (TAK), Piotr Górecki 
(TAK), Jacek Krużołek (TAK), Rafał Ludka (TAK), Tomasz Michalak (TAK), Ryszard Mitręga 
(TAK), Dawid Mocha (TAK), Teresa Papkala (TAK), Barbara Paszkiewicz (TAK), Tomasz 
Pszczółka (TAK), Mariusz Rodenko (TAK), Halina Romańska (TAK), Tomasz Strzelec (TAK), 
Monika Szyndler (TAK), Artur Walczuk (TAK), Jolanta Wojaczek (TAK), Marek Żagan (TAK), 
Anna Żertka (TAK). 
 
ŁUKASZ ORSZULIK (0) 
Zdzisław Baranowski (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Maria Brodniewicz (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), 
Wincenty Ciupka (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Piotr Górecki (NIE), Jacek Krużołek (NIE), Rafał 
Ludka (NIE), Tomasz Michalak (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Ryszard Mitręga (NIE), Dawid Mocha 
(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Teresa Papkala (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Barbara Paszkiewicz 
(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Tomasz Pszczółka (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Mariusz Rodenko 
(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Halina Romańska (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Tomasz Strzelec 
(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Monika Szyndler (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Artur Walczuk 
(WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Jolanta Wojaczek (NIE), Marek Żagan (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ), Anna 
Żertka (WSTRZYMAŁ(A) SIĘ). 
 
BRAK GŁOSU (0) 
 
NIEOBECNI (1) 
Mirosław Sitko 
 
2. Kolejno Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", "Zasłużony/a dla Harbutowic", 
"Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", "Zasłużony/a dla Międzyświecia", 
"Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", "Zasłużony/a dla Pogórza", 
"Zasłużony/a dla Wiślicy", "Zasłużony/a dla Skoczowa" (druk nr 211). 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Mirosław Sitko 
 
Uchwała nr XI/110/2025 w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", 
"Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", 
"Zasłużony/a dla Międzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", 
"Zasłużony/a dla Pogórza", "Zasłużony/a dla Wiślicy", "Zasłużony/a dla Skoczowa" przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 
budżetu Gminy Skoczów dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 
terytorialnego (druk nr 212). 
 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 
Zgodnie z art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017r. o finansowaniu zadań 
oświatowych (t.j.: Dz. U z 2025r. poz. 439), organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego w drodze uchwały ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji, o których mowa w 
art. 15-20, art. 25, art. 26 i art. 28-31a ustawy o finansowaniu zadań oświatowych oraz tryb 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystani w tym zakres danych, 
które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, 
termin przekazania informacji o liczbie odpowiednio dzieci objętych wczesnym wspomaganiem 
rozwoju oraz termin i sposób rozliczenia i wykorzystania dotacji. 
Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji z dnia 18 grudnia 2024 roku w sprawie sposobu 
podziału łącznej kwoty potrzeb oświatowych między jednostki samorządu terytorialnego w 
roku 2025 (Dz. U. z 2024r. poz. 1930) wprowadzonych zostało kilka istotnych zmian, m.in. 
zmiana zasad finansowania uczniów z autyzmem w tym zespołem Aspergera i z 
niepełnosprawnościami sprzężonymi w zależności od rodzaju oddziału, do którego uczeń 
uczęszcza – uczniowie oddziałów specjalnych oraz integracyjnych dotowani będą dwoma 
odrębnymi wagami, natomiast finansowanie uczniów w oddziałach ogólnodostępnych  
uzależnione zostanie od sumy liczby godzin wsparcia realizowanego dla ucznia na podstawie 
posiadanego przez niego orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego oraz indywidualnego 
programu edukacyjno-terapeutycznego. 
Wskazana powyżej zmiana nakłada na jednostki dotowane obowiązek comiesięcznego 
wykazywania liczby godzin wsparcia realizowanego na rzecz uczniów z autyzmem, w tym z 
zespołem Aspergera i z niepełnosprawnościami sprzężonymi w oddziałach ogólnodostępnych. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, 
Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, 
Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (3) 
Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mirosław Sitko. 
 
Uchwała nr XI/111/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 
budżetu Gminy Skoczów dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 
terytorialnego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/604/2024 z dnia 28 lutego 2024r. Rady 
Miejskiej Skoczowa, w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ciepła w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów (druk nr 217). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki.  
 
Zgodnie z art. 17 ust. 15 Dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2024/1275 z 24 
kwietnia 2024r. w sprawie charakterystyki energetycznej budynków, od dnia 1 stycznia                   
2025r. państwa członkowskie nie udzielają żadnych zachęt finansowych do instalacji 
indywidualnych kotłów zasilanych paliwami kopalnymi. W związku z powyższym zaistniała 
konieczność dokonania zmiany uchwały nr LV/604/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 28 
lutego 2024r., w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych 
położonych na terenie Gminy Skoczów. 
 
Naczelnik WK poinformował, że niniejszy projekt uchwały został poddany konsultacjom 
społecznych – nie zgłoszono żadnych opinii ani uwag. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid 
Mocha, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (2) 
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Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Barbara Paszkiewicz, Tomasz Strzelec. 
 
NIEOBECNI (4) 
Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko. 
 
Uchwała nr XI/112/2025 w sprawie zmiany uchwały nr LV/604/2024 z dnia 28 lutego 2024r. 
Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z 
budżetu Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ciepła w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/98/2025 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 
13 lutego 2025r., w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (druk nr 216). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionym projekcie zmiany uchwały proponuje się zaciągnąć pożyczkę w wysokości 
150.967,53 zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach z przeznaczeniem na zakup pojemników do segregacji odpadów komunalnych 
w Skoczowie w ramach realizacji zadania pn. „Rozwój systemu selektywnego zbierania 
odpadów komunalnych w Gminie Skoczów”.  
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, 
Halina Romańska, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, 
Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (4) 
Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko. 
 
Uchwała nr XI/114/2025 w sprawie zmiany uchwały nr IX/98/2025 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 13 lutego 2025r., w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach przyjęta zostła jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk nr 209). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
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W przedstawionej uchwale po stronie dochodów wprowadzono przede wszystkim środki z 
budżetu państwa w rozdziale 75095 w wysokości 39.000 zł w ramach programu Inicjatywa 
Sołecka. Z programu zostaną zakupione tablice historyczne oraz informacyjne dla sołectwa 
Pierściec oraz zmodernizowane zostaną korty tenisowe w Wilamowicach. Ponadto w rozdziale 
75095 wprowadzono  do dochodów wpłaty na rzecz sołectwa Bładnice (1.460 zł), Kiczyce 
(5.000 zł), Miedzyświeć (840 zł) i osiedla „Za Wisłą” (300 zł),  -  środki te zwiększają wydatki 
jednostek. 
W rozdziale 75621 skorygowano planowane wpływy z tytułu udziałów gminy w podatkach 
dochodowych od osób fizycznych i prawnych w stosunku do szacowanych przez Ministerstwo 
Finansów końcem ubiegłego roku kwot tych dochodów. 
Również w dziale 758 dokonano korekty na podstawie ostatecznych kwot dochodów 
otrzymanych z Ministerstwa Finansów w bieżącym roku. 
W rozdziale 80104 wprowadzono do dochodów dotacje z Krajowego Planu Odbudowy i 
zwiększania odporności w wysokości 57.294 zł, na projekt „Cyfrowi Eksperci w przedszkolach 
w podregionie bielskim, gliwickim, rybnickim i tyskim”. W ramach programu zostaną zakpione 
pomoce dydaktyczne. 
W rozdziale 80195 zwiększono planowaną dotacje z budżetu państwa z przeznaczeniem na 
dokształcanie młodocianych pracowników o kwotę 568.260 zł. 
Środki w rozdziale 85516 stanowią dopłatę do odszkodowania za zalane w wyniku powodzi z 
września ubiegłego roku pomieszczenia Żłobka Dziennego - 65.131 zł. Środki przeznaczono 
na wydatki jednostki. 
Po stronie dochodów w rozdziale 90002 zwiększono planowaną dotacje z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na zadanie „Rozwój 
systemu selektywnego zbierania odpadów komunalnych w Gminie Skoczów” (34.067,53 zł), 
w związku z uzyskanymi wyższymi od planowanych kwotami ofert w ogłoszonym 
postepowaniu przetargowym. Ponadto część środków została zaklasyfikowana jako wydatki 
majątkowe. 
W rozdziale 92601 wprowadzono do budżetu kwotę zwróconą przez SOSiR w Skoczowie 
tytułem rozliczenia środków obrotowych zakładu budżetowego za ubiegły rok 466.714,30 zł. 
 
 
Do wydatków budżetu wprowadzono trzy nowe zadania inwestycyjne: 

• Przebudowa ul. Wspólnej w Skoczowie - 1.400.000 zł (rozdział 60016), 

• „Kaplicówka Bike Park (PT)” – 10.000 zł (rozdział 92601) – zadanie to wprowadzono 
również do WPF gdzie na 2026 rok przewidziano kwotę 150.000 zł; środki przeznacza się 
na opracowanie dokumentacji technicznej i mapę do celów projektowych, 

• Toaleta przy strefie rekreacyjnej przy ul. Ks J. Ew. Mocko – 160.000 zł (rozdział 92601). 
 

Ponadto zwiększa się wydatki na zadaniach już wpisanych do budżetu gminy, w związku z 
prowadzonymi postepowaniami na wybór ich wykonawców: 

• Modernizacja pokrycia dachu segmentu E Szkoły Podstawowej Nr 8 - zwiększenie o 
25.000 zł, 

• Modernizacja pokrycia dachowego PP2 w Skoczowie – zwiększenie o 9.000 zł. 
 

Do budżetu po stronie wydatków wprowadzono nie wydatkowane w 2024 roku środki sołectw 
i osiedli w łącznej wysokości 76.860 zł oraz programu rozwiazywania problemów alkoholowych 
w wysokości 401.877,33 zł. 
W rozdziale 90026 wprowadzono kwotę 60.000 zł na zadanie polegające na udzielaniu 
dofinansowania dla osób fizycznych do usuwania wyrobów azbestowych  terenu gminy. 
Natomiast w rozdziale 90095 zwiększono planowane wydatki o 32.500 zł, na kontynuację 
programu „Śląskie – przywracamy błękit”, które stanowią udział gminy w kosztach 
wynagrodzenia ekodoradcy. Kwota ta w części (25.598,20 zł) stanowi nie wydatkowane w 
ubiegłym roku środki. 
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Zwiększenie wydatków w rozdziale 92605 o 25.000 zł stanowi „zwrot” kwoty przesuniętej w 
miesiącu styczniu z wydatków na dowozy uczniów na krytą pływalnię do środków 
przeznaczonych na dotacje dla klubów sportowych na ich bieżącą działalność. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (6) 
Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XI/115/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2024r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 210). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2025 – 2035, w związku z tym, 
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2025 - 2035"  
w roku 2025 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych i od osób 
prawnych, z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące, oraz zmniejszono 
dochody z subwencji ogólnej. Zwiększono również dochody majątkowe w tym z tytułu dotacji 
oraz środków przeznaczonych na inwestycje. Zwiększeniu uległy także wydatki ogółem, z 
czego zwiększono wydatki bieżące, w tym wydatki na wynagrodzenia i składki od nich 
naliczone, oraz wydatki majątkowe w tym na inwestycje i zakupy inwestycyjne o których mowa 
w art. 236 ust. 4 pkt 1 ustawy a także wydatki o charakterze dotacyjnym na inwestycje i zakupy 
inwestycyjne.  
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania” w wydatkach 
na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem środków, 
o których mowa w art.5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych zwiększono limit 
wydatków na lata 2025 i limit zobowiązań w zadaniu „Śląskie. Przywracamy Błękit”, oraz w 
wydatkach majątkowych w zadaniu „Uzupełnienie infrastruktury centrum przesiadkowego w 
Skoczowie”. W wydatkach bieżących i majątkowych dodano zadanie na 2025 rok pn. 
„Cyberbezpieczny samorząd”. W wydatkach majątkowych na programy, projekty lub zadania 
pozostałe  zwiększono limit wydatków i łączne nakłady w latach 2025 na zadanie pn. 
„Modernizacja nawierzchni boiska przy Szkole Podstawowej nr 8”.  Dodano tutaj również 
zadania na lata 2025 – 2026 pn. „Kaplicówka Bike Park (PT)” i zadanie pn.  „Trasy rowerowe 
na terenie Gminy Skoczów WTR – etap III (PT)”.   
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Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
2025 
Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 115.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Wydatki bieżące są mniejsze od planowanych dochodów bieżących o 5.749.083,28 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 450.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji 
to 1.237.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 13.308.306,41 zł., zostanie pokryty nadwyżką z lat 
ubiegłych w wysokości 13.157.338,88 zł, oraz zaciągniętą pożyczką w wysokości     
150.967,53 zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2024 roku w wysokości 6.896.974,86 zł, oraz zaciągniętą pożyczką w 
wysokości 150.967,53 zł z planowaną spłatą w latach 2026 -2030 roku. 
Kwota długu na koniec 2025 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 4.899.891,53 zł.  
 
2026 
Budżet zamknie się nadwyżką w wysokości 840.728,55 zł, która zostanie przeznaczona wraz 
z nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 1.002.604,39 zł na spłatę zaciągniętych 
zobowiązań.  
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (6) 
Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XI/117/2025 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2024r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk nr 219). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale w rozdziale 75023 po stronie dochodów i wydatków wprowadzono 
nowe przedsięwzięcie  pn. „Cyberbezpieczny samorząd" dofinansowany z Funduszy 
Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027.  
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Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (6) 
Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Marek 
Żagan 
 
Uchwała nr XI/116/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Nowej 
Wsi w gminie Kęty (druk nr 218). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Gmina Skoczów, na mocy postanowienia Sądu Rejonowego w Cieszynie sygn. akt I Ns 104/23 
z 07.02.2024r., nabyła spadek po zmarłym. W skład spadku wchodziła obciążona hipotecznie 

nieruchomość gruntowa, oznaczona jako działka 513/2, położona w Nowej Wsi, w gminie Kęty 
w powiecie oświęcimskim, w województwie małopolskim, o powierzchni 0,4962 ha, 
zabudowanej 10 budynkami (garaże, stróżówka i budynek mieszkalno-biurowy). Działka ma 
nieregularny kształt, posiada pełne uzbrojenie techniczne w postaci prądu, wody, gazu oraz 
kanalizacji oraz asfaltowy dojazd, a z uwagi na fakt znacznego oddalenia położenia 
nieruchomości od granic gminy Skoczów jest ona zbędna dla realizacji celów publicznych lub 
zadań własnych Gminy. W obecnym stanie nieruchomość nie posiada już obciążenia 
hipotecznego - zobowiązanie zostało przez Gminę Skoczów spłacone. 
Zgodnie z wypisem z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kęty, 
powyższa działka leży w terenach obiektów produkcyjnych, składów i magazynów oraz 
zabudowy usługowej, oznaczonych symbolem 13.PU oraz częściowo w terenach dróg 
publicznych - dróg dojazdowych oznaczonych symbolem 26.KDD. 
Nieruchomość została wyceniona przez rzeczoznawcę majątkowego Pana Grzegorza Goik 
(uprawnienia zawodowe nr 6859) na kwotę 1.064.000,00 zł. Zgodnie z art. 37 ust. 1 ustawy 
o gospodarce nieruchomościami nieruchomości są sprzedawane w drodze przetargu, a "cenę 
wywoławczą w pierwszym przetargu ustala się w wysokości nie niższej niż wartość 
nieruchomości" (art. 67 ust. 2 pkt 1 ugn). 
Zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej Skoczowa nr XXIX/372/2009 z dnia 26 lutego 2009r.  
w sprawie nabywania i zbywania nieruchomości oraz ich obciążania, wydzierżawiania 
i wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, w zakresie 
zbywania oraz zamiany nieruchomości Burmistrz jest upoważniony do zbywania 
nieruchomości, o wartości nieprzekraczającej 30.000 zł brutto.  
 
Przewodnicząca Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (6) 
Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Ryszard Mitręga, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XI/113/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
Nowej Wsi w gminie Kęty przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
ad.15. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w  okresie międzysesyjnym wpłynęły interpelacje 
oraz odpowiedzi: 
- interpelacja radnej Moniki Szyndler – dot. zbiórki zużytego oleju roślinnego z gospodarstw 
domowych naszej gminy, przystąpienie do programu „Olej zdasz, drzewko masz” + 
odpowiedź, 
- interpelacja  radnego Artura Walczuk – dot. przywrócenia funkcji rekreacyjnej rzece Wiśle w 
rejonie wybranych jazów, 
- interpelacja radnego Marusza Rodenko – dot. propozycji w sprawie opinii w prawie sprzedaży 
działki 1072/3 i zabytkowego budynku ARENDA w Pogórzu przy ul. Bielska 89, oraz 
przedstawienia opinii prawnej Konserwatora Zabytków o możliwości sprzedaży zabytku, który 
jest w zarządzaniu gminy.  
 
ad.16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 

Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 

solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 

ad.17. Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Rady: 
- przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych (do 30 kwietnia), 
- poprosiła radnych o uczestnictwo w Święcie Flagi 2 maja br. na Rynku w Skoczowie, oraz   
w Święcie Konstytucji 3 maja br. gdzie nastąpi złożenie kwiatów przy Pomniku Naszym 
Bohaterom w Skoczowie.  
 
ad.18. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 

zamknęła obrady XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

                                                                                                    Przewodnicząca 
                                                                                              Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                 Maria Brodniewicz 

Przygotowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


